
 

 

 

 

Se Kerteminde Kommunes retningslinjer for registrering af personoplysninger på www.kerteminde.dk) 

  

 

 

 

 

Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
Den 13. maj 2024 kl. 17.00 – 19.00 
Sted: Nymarken Skole & Børnehus 
 
Afbud: Sille, Maria, Kim 
 

Kl. Nr. Punkt 

17.00-
17.05 

1.  Godkendelse af referat og dagsorden. 
 

17.05-
17.30 
 

2.  Status på Nymarken Skole og Børnehus  
• Elevrådet 

På møde den 18. april fik bestyrelsen dette 
spørgsmål: 
”Kunne skolen ikke ved medarrangør af et 
motionsløb (herregårdsløbet) Rute på 5 og 10 
km. Måske en sponsor?” 
 
Torben indkalder Natascha til møde i forhold til 
at videreudvikle idéen. Der arbejdes på at 
knytte et evt. løb sammen med skolens 
projektuge i uge 38 

 

• Ledelsen 
Ansættelse af lærer 
Skoleårets planlægning status 
Ledelsen orienterede 

 

• SFO 
Arbejdsdag den 31. God tilslutning 
Kernefortælling findes nu i skitseform. 

 

• Forældre 
Intet 

 

• Bestyrelsen 
Oplæg ved Arne Ullum den 2/5 tilbagemelding. 
Det var et godt oplæg. Godt at Kerteminde 
ikke længere er på hans ”sorte” liste. 
 

 

• Kommunen 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/3 17.30-
17.45 

3.  Skolemad nu. Gratis prøveperiode. 
Der fremlægges muligheder for bestyrelsen. 
Bestyrelsen beslutter på den baggrund evt. 
igangsættelse af prøveperiode. 
 
Bestyrelsen besluttede at igangsætte en prøveperiode 
omfattende 4. til 9. kl. Bestyrelsen tager stilling til evt. 
fortsættelse på septembermødet. 
 

17.45-
18.15 

4.  Samarbejde med elevråd (D) fra årshjul 
Bestyrelsen drøfter, hvordan vi får det bedste 
samarbejde. 
 
Fra drøftelsen: 
Bestyrelsen vil gerne anerkende elever, der viser et 
ekstra engagement herunder være en del af 
elevrådet. Give et bevis mm.  Elevrådet kommer med 
forslag til, hvordan skolen kunne gøre det på en god 
måde. 
 
Mødedeltagelse – elevrådet vil gerne deltage i hele 
mødet. Det er vigtigt at både elever og voksne 
deltagere er gode til at ”oversætte” for hinanden. 
 

18.15-
18.30 

5.  Børnehave 
Peter Slifsgaard orienterer 
Børnehaven er optaget at etablere en ny vuggestue. 
Der kommer 2 stuer i børnehaven. 
 
Frugtlund er blevet plantet. 
 
Der har været afholdt en forældrearbejdsdag. 
 
Der afholdes bedsteforældredag – for første gang. 
 
Der afleveres rigtig mange børn til skolen. 
 

18.30-
19.00 

6.  Fælles mødedel 
1) Hvad er man optaget af på de forskellige 

matrikler. Ledelsen fremlægger 
projektbeskrivelse 
 
Ledelsen fremlagde indsendt 
projektbeskrivelse. Der blev indsamlet 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/3 forskellige opmærksomhedspunkter fra 
bestyrelsen. 
 

2) Gensidig orientering 
Intet at berette 

19.00 7.  Slut 
 

 8.  Kommende punkter 
 
Bestyrelsesmøder (fremmøde, flere medlemmer)  
 
Principper på skolen 
Skolebestyrelsen ønsker at revidere eksisterende 
principper.  
 
 
 

 
 
 


